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Khall 21.01.2019 § 12

Eläkeliitto Pyhäjoen yhdistys ry kirjoittaa 4.12.2018:

"Pyhäjoen kunnanhallitus

Valvontakamera Vihannintien risteykseen

Eläkeliiton Pyhäjoen yhdistys ry:n jäsenet ovat huolissaan lii ken ne tur val li suu-
des ta ns. Vihannintien risteyksessä, etelästä tulevien autojen nopeudet on liian
suu ret, vaikka teillä on 60 km:n nopeusrajoitus.

Eläkeliitto Pyhäjoen yhdistys ry esittää, että ennen risteystä olisi asennettava
val von ta ka me ra etelästä tulevaa liikennettä valvomaan ja näin risteyksen tur val-
li suus paranisi.

Pyhäjoki 4.12.2018

Eläkeliitto Pyhäjoen yhdistys ry"

Ehdotus:
Annetaan kokouksessa.

Päätös:
 Kunnanhallitus päätti lähettää asian Pyhäjoen liikenneturvallisuustyöryhmälle

valmisteltavaksi.

- - - - - - - - -
Merkittiin, että kunnanhallituksen jäsen Raino Peltoniemi poistui esteellisenä
kokoushuoneesta tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi.
__________ 

Khall 13.03.2019 § 62
Liikenneturvallisuustyöryhmä kirjoittaa 1.3.2019:

" Käsiteltiin aloite koskien vt 8 Vihannintien liittymää. Liittymään toivotaan
kameravalvontaa.ELY-keskus antanut lausunnon, jossa todetaan että liittymään
on suunniteltu parantamistoimenpiteitä, mutta valvontakameraa ei ole
suunnitelmissa. Uusi valvontatekniikka on tulossa eikä vanhalla tekniikalla enää
todennäköisesti toteuteta uusia valvontapisteitä.

Nykyisin turvallisuusongelmat liittyvät kaiteeseen, joka haittaa näkyvyyttä.
Liittymän parantamisen jälkeen tilanne paranee.



Poliisin kanta on, että suunnitelmassa esitetyt kevyen liikenteen ylitysjärjestelyt
parantavat jalankulkijoiden tilannetta selvästi.

Valvontakamera alentaisi varmasti nopeuksia, mutta aiheuttaisi myös
jarruttelua.

Ryhmän kanta on, että aloitteen mukainen ehdotus on kannatettava, mutta
toteutus jää nähtäväksi. Valvontatolppien levikkeiden rahoitusta (valmius
automaattivalvontaan) voisi ehdottaa ELY-keskuksen vt 8 hankkeiden
ohjausryhmässä. Pekka vie asiaa eteenpäin. "

Ehdotus:
Kunnanhallitus merkitsee selonteon tiedoksi ja lähettää sen tiedoksi aloitteen
tekijälle.

Päätös:
 Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen.

__________


